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Nevşehir'in tarihi Damat İbrahim 
Paşa Külliyesi'nde faaliyete geçecek 
aşevi için protokol imzalandı.

A Parti DerinkuyuA Parti Derinkuyu

İlçe Başkanıİlçe Başkanı

Mustafa Balcı olduMustafa Balcı oldu

A Parti Derinkuyu

İlçe Başkanı

Mustafa Balcı oldu“Çin ve Japon turistlerde 
çok ciddi bir artış yaşanacak”

Kapadokya Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Derneği (KAPTİD) 
Başkanı Teyfik Ölmez, 
“Kapadokya turizminde 
2025 yılında Çin ve Japon 
turistlerde çok ciddi bir 
artış yaşanacak.” 
dedi.
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GELECEĞİN TURİZM REHBERLERİ KAYAŞEHİR'İ GEZDİ ■ 2'DE NEVŞEHİR'DE KONUT SATIŞLARI AZALDI ■ 3'TE

Yasa dışı bahis
çetelerine
operasyon
İçişleri Bakanı 
Ali Yerlikaya, 
Nevşehir'in de aralarında 
bulunduğu 54 ilde yasa 
dışı bahis operasyonu 
düzenlendi.

Narkotik
ekiplerince

uyuşturucu 
ele geçirildi 

Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğü, Narkotik 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerince 
çeşitli uyuşturucu madde ele geçirildi.
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“Çin ve Japon turistlerde çok ciddi bir artış yaşanacak”
Kapadokya Turistik Otelciler ve İşletmeciler Derneği (KAPTİD) Başkanı Teyfik Ölmez,
“Kapadokya turizminde 2025 yılında Çin ve Japon turistlerde çok ciddi bir artış yaşanacak.” dedi.

KAPTİD Başkanı Ölmez Uzak Doğu 
pazarında pandemi öncesi 
rakamların 2025'te yakalanacağını 

söyledi.
“İNSANLAR SEYAHATLERİNE DE DEVAM 
EDİYOR”

KAPTİD Başkanı Teyfik Ölmez, Kapadokya 
turizminde 2025 yılında Çin ve Japon 
turistlerde çok ciddi bir artışın 
yaşanacağını söyledi.
Kore'de yaşanan olaylarla alakalı olarak 
hiçbir rezervasyonun iptal edilmediğini 
belirten Ölmez, “Normal yaşam devam 
ediyor. Bir teşebbüs vardı, ama 
gerçekleşmedi normal hayat devam 
ediyor. İnsanlar seyahatlerine de devam 
ediyorlar. Yakın zamanda da artarak 
devam edeceklerini inanıyoruz. Kore 
pazarına bakacak olursak, son iki yıldır 
stabil 200 bin sınırlarına gelmektedir.” 
ifadelerine yer verdi.
Uzak Doğu pazarında ciddi artışların 
olduğunu aktaran Ölmez “Japonya 
pazarında ciddi bir artış var. Önümüzdeki 
yıl beklentilerimizin çok daha yüksek 
olacağını tahmin ediyoruz çünkü şubat 
ayında Japon hava yolları da Türkiye'ye 
direkt uçuş yapacak.” şeklinde konuştu.

“2025 YILI DAHA DA İYİ GEÇECEK”
Ölmez konuşmasına şöyle devam etti, “Çin 
pazarında da 2025 yılında ciddi artışların 
olacak. Kitle turizminde çok bir artış yok 
fakat münferit olarak 2023 yılı ile 
kıyaslayacak olursak, 2024 yılı çok güzel 
geçti. Rezervasyonlara baktığımızda 2025 
yılı daha da iyi geçecek diye tahmin 
ediyoruz. Asya pazarında Malezya ve 
Endonezyalı turist sayılarının her geçen 
gün artıyor. 2025 yılında, 2019 verilerinin 
yakalanacağını tahmin ediyoruz.” İHA

Belediyeden yapılan açıklamaya 
göre, bölgenin doğal ve kültürel 
mirasını ve turizm potansiyelini 

daha yakından tanıma ve gelecekte 
rehberlik yapacakları ziyaretçilere daha 
bilinçli ve detaylı bilgiler sunma 
konusunda önemli bir deneyim yaşayan 

öğrenciler, bu eğitim gezisi sayesinde 
saha çalışmaları yaparak teorik bilgilerini 
uygulamaya dönüştürme fırsatı buldu.
NEVÜ Öğretim Görevlisi Arkeolog Hülya 
Ceylan'ın organize ettiği eğitim 
gezisinde, geleceğin turizm rehberleri 
olan NEVÜ'lü öğrenciler, Kayaşehir, 

Nevşehir Kalesi ve VR Dijital Deneyim 
Merkezi'ni gezerken bölgenin tarihi ve 
kültürel özellikleri hakkında bilgi edindi. 
Daha sonra Meryem Ana Kilisesi'ni 
ziyaret eden öğrenciler, yetkililerden 
kilisenin mimari yapısı ve tarihi hakkında 
detaylı bilgiler aldı. 
Ayrıca gezide Nevşehir Belediyesi 
Kentsel Dönüşüm Müdürlüğü 
görevlilerince bölgede bugüne kadar 
yapılan çalışmalar, bölgenin tarihi ve 
bundan sonraki süreçte yapılması 
planlanan projeler hakkında öğrencilere 
bilgiler verildi. BÜLTEN

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Turizm Fakültesi
Rehberlik Bölümü 4. sınıf öğrencileri Kayaşehir, Meryem Ana Kilisesi,
Nevşehir Kalesi ve VR Dijital Deneyim Merkezini ziyaret etti. 

Geleceğin turizm rehberleri Kayaşehir'i gezdi

NESİAD iş dünyasında dayanışmayı artırmaya devam ediyor
ESİAD'dan yapılan açıklamaya Ngöre, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Hurşit Şimşek, Tolga Kadıoğlu ve 

Yaşar Ramazan Köybaşı, bu kapsamda 
çeşitli sektörlerde faaliyet gösteren üye 
işletmeleri ziyaret ederek fikir alışverişinde 
bulundu.
İlk olarak, NESİAD üyesi AK Tohum sahibi 
Süleyman Yaşar Köybaşı ziyaret edildi. 
Köybaşı, tarım sektöründe yaşanan 
gelişmeleri değerlendirerek, bölge 
çiftçilerinin üretim süreçlerine sağlanacak 
desteklerin önemine dikkat çekti. Ziyaretin 
kendilerini motive ettiğini belirten Köybaşı, 
NESİAD'ın üyelerine yönelik bu yaklaşımını 
memnuniyetle karşıladığını söyledi.
Ardından NESİAD üyesi İzotaş Bims 
Yönetim Kurulu Üyesi Hamza Civelek 
ziyaret edildi. 
Civelek, yapı malzemeleri sektöründeki 

yenilikler ve bölgesel kalkınmaya yönelik 
projeler hakkında görüşlerini paylaştı. 
Ziyaret dolayısıyla duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Civelek, NESİAD'ın üyeleriyle 
dayanışma içinde olmasının sektör için 
büyük bir değer taşıdığını ifade etti.
Son olarak, NESİAD üyesi Grosser 
yöneticisi Kadir Erdoğan ziyaret edildi. 
Erdoğan, perakende sektöründeki 
zorlukları ve fırsatları ele alırken, NESİAD'ın 
desteğinin iş dünyasına olan katkılarının 
altını çizdi. Ziyaretten dolayı duyduğu 
mutluluğu dile getiren Erdoğan, bu tür 
ziyaretlerin üyeler arasında sinerji 
oluşturduğunu belirtti.
NESİAD, ziyaretlerle üyeleriyle olan 
bağlarını güçlendirmekle kalmayıp, aynı 
zamanda iş dünyasında dayanışmayı 
artırmayı ve bölgesel kalkınmaya katkıda 
bulunmayı hedefliyor. BÜLTEN

Nevşehir Sanayici ve İş İnsanları Derneği (NESİAD), üye bağlarını artırmak amacıyla üye işletmelere ziyaretler gerçekleştirmeye devam ediyor. 
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Tarihi külliyede
aşevi açılacak

evşehir Valiliği himayesinde Türk NKızılay Nevşehir Şubesi, Nevşehir 
Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma 

Vakfı, Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ile 
Kayseri Vakıflar Bölge Müdürlüğü iş 
birliğiyle hayata geçirilecek aşevinin 
protokolü imzalandı.
Nevşehir Valisi Ali Fidan'ın başkanlık ettiği 
imza töreni, Valilik makamında 
düzenlendi. Törene Vali Fidan'ın yanı sıra 

Vali Yardımcısı Kübra Karaalioğlu, Kayseri 
Vakıflar Bölge Müdürü Murat Seçilir ve 
Kızılay Nevşehir Şube Başkanı Ercan 
Civelek katıldı. Protokol kapsamında, 
aşevinin tarihi Damat İbrahim Paşa 
Külliyesi'nde 2025 yılının başında faaliyete 
geçmesi planlanıyor. Vali Fidan, projenin 
çok değerli bir amacı olduğunu belirterek, 
“ Şehrimize hayırlı olsun.” dedi. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir'in tarihi Damat İbrahim Paşa Külliyesi'nde
faaliyete geçecek aşevi için protokol imzalandı.

Nevşehir'de konut satışları azaldı
Nevşehir'de konut satışları kasım ayında ekim ayına göre yüzde 13 azaldı.

ürkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), T2024 yılı kasım ayına ilişkin konut 
satış istatistiklerini açıkladı.

KASIM AYINDA 545 KONUT SATILDI
TÜİK'in paylaştığı verilere göre, 
Nevşehir'de konut satışları kasım ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 67,17 
artarak 545 adet olarak gerçekleşti.
2023 yılı kasım ayında konut satışı 326 
adet olarak gerçekleşmişti.
2024 yılının kasım ayında 263 adet sıfır 
konut satışı gerçekleşirken, 282 adet ikinci 

el konut satışı oldu.
Aynı ayda 40 konut da ipotekli olarak 
satıldı. 2024 yılı kasım ayında satılan konut 
sayısı ekim ayına göre yüzde 13,35 azaldı. 
Ekim ayında 629 konut satılmıştı.
TÜİK'ten açıklanan verilere göre TR71 
bölge illerinden Kırıkkale'de 639, 
Aksaray'da 965, Niğde'de 639 ve 
Kırşehir'de 398 konut satışı gerçekleşti.
Türkiye genelinde ise kasım ayında 
153 bin 14 konut satıldı. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir Defterdarı Sarı'dan
Başkan Salaş'a ziyaret

evşehir İl Defterdarı Sezer Sarı, 

NNevşehir Ticaret Borsası (NTB) 
Başkanı İbrahim Salaş'ı 

makamında ziyaret etti. 
NTB Başkanı Salaş, kurumlar arası 
iletişim kurulması adına bu tür 
ziyaretlerin önemli olduğunu ve bu 
ziyaretlerin hem ekonomiye hem de 
topluma olumlu yansımaları olduğunu 
belirtti. Borsa'nın birliktelik içerisinde 
çalışması gereken, en önemli 
kurumlardan birisinin de defterdarlık 
olduğuna vurgu yapan Başkan Salaş, 
“Yapılan bu nezaket ziyaretleri karşılıklı 
ilişkileri güçlendirdiği gibi geleceğe 
yönelik planlamalarımıza da şekil 
vermektedir. Ziyaretinizden ötürü 
teşekkür ediyorum.” dedi.
Sarı da, Nevşehir Defterdarlığı olarak 
ekonomiye katkı koymak için çeşitli 
çalışmalar gerçekleştirdiklerini 

vurgulayarak, kendisine gösterilen ilgi 
ve yaklaşıma teşekkürlerini iletti. 
HABER : HİLAL GÖKTAŞ

Kızılırmak taşkın kontrolü
sözleşmesi imzalandı

A
vanos ilçesi için Kızılırmak 
Nehri Taşkın Kontrol Projesi 
yapım işi sözleşmesi imzalandı. 

Nevşehir genelinde, taşkın kontrolü için 
çalışmaları hızla devam ediyor. Son 

olarak Avanos Kızılırmak taşkın kontrolü 
işine ait sözleşme, Devlet Su İşleri (DSİ) 
12. Bölge Müdürü Rahmi Şahin ile 
yüklenici firma arasında imzalandı. 
Sözleşme kapsamında Kızılırmak 

Nehri'nde 5,35 kilometre 
(300 metre genişliğinde) 
şeritvari halihazır harita, 
3,85 kilometre taşkın 
kontrol tesisi kati projeleri,  
5,35 kilometre batimetrik 
halihazır harita, 100 adet 
araştırma çukuru, 1 adet 
jeoteknik araştırma çukuru, 
1 adet yapım ihalesine esas 
keşif ve şartnameler, 1 adet 
CBS dosyası, 1 adet proje 
tanıtım dosyası yapılacak. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ



www.muskarahaber.com4 20 Aralık 2024 Cuma 

BENİM ADIM MESCİD-İ AKSA’DIR

Yaþar
KAYNAR
 Yazar

Kudüs’ün etrafını kuşatıp alsanız da 
Bombalar atarak işyerlerini, evlerini yıksanız da
Kadın, çocuk demeden hepsini öldürseniz de
Benim adım Kudüs, Mescid-i Aksa’dır

Müslümanlar bir araya gelmese de
Avrupa birleşerek İsrail’e destek verse de
Katliam yaparak İsrail bombalasa da
Benim adım Mescid-i Aksa, Kudüs’tür

Müslüman devletlerin yardımı olmasa da 
Siyonist Amerika İsrail’e yardım yapsa da
İsrail okullara, hastanelere bomba atsa da
Benim adım Kudüs Mescid-i Aksa’dır

Kardeş Türkiye İsrail’e boykot yapıyor
Diğer adı ‘müslüman’ ülkeler ABD’ye yağ yakıyor
Amerika İsrail’in yanında sevinçten uçuyor
Benim adım Mescid-i Aksa Kudüs’tür

Yaşar Kaynar Kudüs için dualar yapıyor
Türkiye Kudüs için elinden geleni yapıyor
Şerefsiz İsrail bir gün elbette yok olacaktır
Allah büyüktür, elbette nurunu tamamlayacaktır.

Yasa dışı bahis çetelerine operasyon

Bakan Yerlikaya sosyal medya 
hesabından yaptığı 
açıklamada, 54 ilde yasa dışı 

bahis suçuna yönelik düzenlenen 
“Siberağ-12" operasyonlarında 319 
şüphelinin yakalandığını belirterek, 
"Yasa dışı bahis huzurumuzu 
bozan bir tuzaktır. Hem kişilerin 
hayatını hem de toplumsal yapıyı 
zedeleyerek ekonomik, ahlaki ve 
sosyal problemlere yol açan yasa 
dışı bahisle mücadelemiz aralıksız 
devam ediyor." ifadesini kullandı.
Yerlikaya operasyonlarla ilgili şu 
bilgileri verdi:
"Cumhuriyet 
Başsavcılıkları ile 
Emniyet Genel 
Müdürlüğü Siber 
Suçlarla Mücadele 
Daire Başkanlığı 
koordinasyonunda; İl 
Emniyet Müdürlükleri 
Siber Suçlarla 
Mücadele Şube 
Müdürlüklerince 
İstanbul, İzmir, Adana, 
Ankara, Antalya, 
Hatay, Aydın, Bursa, 
Batman, Muğla, Van, 
Kocaeli, Sakarya, 
Trabzon, Diyarbakır, 
Konya, Kütahya, 
Şanlıurfa, Niğde, 
Denizli, Mardin, Ağrı, 
Karabük, Balıkesir, 

Çanakkale, Eskişehir, Rize, Tekirdağ, 
Adıyaman, Afyonkarahisar, Burdur, 
Edirne, Gaziantep, Iğdır, Kayseri, 
Kırıkkale, Malatya, Ordu, Yalova, 
Aksaray, Amasya, Bartın, Bingöl, 
Çorum, Düzce, Giresun, Hakkari, 
Kars, Kırşehir, Manisa, Nevşehir, 
Samsun, Sivas ve Şırnak'ta 
düzenlenen “SİBERAĞ-12” 
operasyonlarında şüphelilerin; yurt 
dışı merkezli bahis ve sanal kumar 
alt yapısı sağlayan şirketler 
üzerinden, ülkemizde faaliyet 
yürüten kripto varlık hizmet 
sağlayıcılarıyla; yasa dışı bahis 

sitesi için alt yapı hizmeti satın 
almak amacıyla 'kripto varlık 
transferi yapmak' suçundan 
Savcılıklarımızca haklarında 
soruşturma başlatıldı. 
Operasyonlar sonucu; 5 adet 
ruhsatsız tabanca, çok miktarda 
döviz ve kripto varlık ile çok sayıda 
dijital materyal ele geçirildi. 
Operasyonları koordine eden 
Cumhuriyet Başsavcılıklarımızı ve 
operasyonları gerçekleştiren 
Kahraman Polislerimizi tebrik 
ediyorum." 
İHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Nevşehir'in de aralarında bulunduğu 
54 ilde yasa dışı bahis suçuna yönelik düzenlenen “Siberağ-12" 
operasyonlarında 319 şüphelinin yakalandığını açıkladı.

ZAYİ
Firmamıza ait olan

TR-50-K-002897 kayıt nolu 
Nevşehir Tarım ve Hayvancılık

Müdürlüğü İşletme Kayıt Belgesi kayıptır.
Yasal hiçbir yükümlülüğü yoktur.

HÜKÜMSÜZDÜR
AKARLAR TOPTAN HUB. BAK. GIDA NAK.

İNŞ. İTH. İHR. SAN. TİC. PAZ. LTD. ŞTİ. 

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MOHAMMAD HASSAN ÖZBEK

Y. kimlik No: 99455427364

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MAH JAN ÖZBEK 

Y. kimlik No: 99422428448

Dünyanın en eski zeka oyunu
Altınyıldız'da oynandı

ltınyıldız İlköğretim Kurumunda 

ANevşehir'de bir ilk olarak 10 bin 
yıllık geçmişe sahip dünyanın 

en eski zeka oyunu Togyzqumalaq 
(9kumalak) Turnuvası düzenlendi.
Akıl oyunları öğretmeni İsmail Işık 
koordinatörlüğünde gerçekleştirilen 
turnuva Altınyıldız İlköğretim Kurum 
Müdürü Ahmet Ünal'ın açılış hamlesiyle 

başladı.
Şölen havasında geçen turnuvada 
öğrenciler kentte ilk kez düzenlenen 
turnuvaya ilk 9 kumalak oyuncuları 
olarak katılmanın heyecanını ve 
mutluluğunu yaşadı.
Turnuva, Ünal'ın öğrencilere madalya, 
başarı belgelerini ve hediye takdimi ile 
son buldu. HABER: NESLİHAN KİTAPCI

Kurşunlu Caminin ihalesi yapıldı
AK Parti Nevşehir Milletvekili Emre Çalışkan, Kaymaklı Kurşunlu 
Caminin restorasyonu için ihalenin yapıldığını duyurdu.

illetvekili Çalışkan, yaptığı Maçıklamada Kaymaklı Kurşunlu 
Caminin restorasyonu için ihale 

sürecinin tamamlandığını belirtti.
10 firmanın katılımıyla açık ihale usulüyle 
gerçekleştirilen ihaleyle sonrasında 
restorasyon resmi olarak başlamış oldu.
Çalışkan, “Ata yadigârı olan Kurşunlu 
Camii'mizin restorasyonunun her 
aşamasını takip edeceğiz. Açılışını 
yapacağımız güne dek üzerimize düşen 
sorumluluğu yerine getireceğiz.” dedi.
Tarihi mirasın korunması adına büyük 
önem taşıyan proje, bölge halkı 
tarafından memnuniyetle karşılandı.
Milletvekili Çalışkan, tarihi caminin 
yeniden ayağa kalkmasıyla kültürel 

değerlerin korunmasının yanı sıra bölgeye 
önemli bir katkı sağlanacağını vurguladı.
Restorasyon çalışması tamamlandığında 
Kaymaklı Kurşunlu Camii eski ihtişamına 
kavuşarak vatandaşların hizmetine 
sunulacak. HABER: YASEMİN EKİCİ
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A Parti Derinkuyu İlçe
Başkanı Mustafa Balcı oldu
Anahtar Parti Nevşehir İl Başkanı Umut Ergül, partisinin Derinkuyu
İlçe Başkanlığı görevine Mustafa Balcı'nın atandığını açıkladı.

 Parti Nevşehir İl Başkanı Umut AErgül göreve başlamasının 
ardından teşkilat çalışmalarına 

aralıksız devam ediyor.
Ergül partisinin Derinkuyu İlçe Başkanlığı 
görevine Balcı'nın atandığını duyurdu.
Ergül açıklamasında, “Partimizi 
milletimizin kalbine ve umuduna kurduk. 
Biz neyi muhafaza edeceğini bilen bir 

ciddiyetle, 'Memleketine borçlu olanlarız' 
diye çıktığımız bu yolda, Genel 
Başkanımız Yavuz Ağıralioğlu'nun olurları 
ile Derinkuyu İlçe Başkanlığı görevine 
getirilen Mustafa Balcı kardeşimize 
Derinkuyu'muz, kardeşimiz de 
Derinkuyu ilçemize emanettir. 
Memleketimize hayırlı umutlu olsun” 
dedi. HABER:SEZER ALTUNOK

Narkotik ekiplerince
uyuşturucu ele geçirildi
Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğü, Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekiplerince çeşitli uyuşturucu madde ele geçirildi.

arkotik Suçlarla Mücadele Şube NMüdürlüğü ekiplerince son bir 
hafta içerisinde 98 gram 

metamfetamin, 9,42 gram kubar esrar, 
52,75 gram S. Kannabinoid, 19,16 gram 

toz esrar ve uyuşturucu madde 
ticaretinden elde edilen 5 bin 800 TL para 
ele geçirildi. Olayla ilgili 31 kişi gözaltına 
alındı. 3 uyuşturucu taciri ise tutuklandı. 
HABER: SEMA BALLIKAYA

Yenidoğan ve ölen kişiler için fidan dikildi
Nevşehir Belediyesi tarafından Başkan Rasim Arı'nın katılımıyla yenidoğan 
bebek ve vefat eden vatandaşlar için fidan dikilerek hatıra ormanı oluşturuldu.

Belediyeden yapılan açıklamaya göre, 
2000 Evler Mahallesi Sulusaray Yolu 
istikametine ilk fidanlar Belediye 

Başkanı Rasim Arı ve vatandaşların katılımı 
ile dikildi.
Nevşehir'e yeni yeşil alanlar kazandırmak, 
topluma ağaç ve orman sevgisi aşılamak, 

fidan dikme alışkanlığı edindirmek, çevre 
anlayışının gelişmesine katkı sağlamak 
amacıyla Nevşehir Belediyesi tarafından 
hatıra ormanı oluşturuldu. 
Proje çerçevesinde şehirdeki hastanelerde 
her yenidoğan bebek ve vefat edenler için 
Hatıra Ormanı alanına fidan dikilecek. 
Nevşehir Belediye Başkan Yardımcıları 
Hasan İler ve Veli Kırşehirli, Mahalle 
Muhtarları ve ailelerin çocukları ile birlikte 
katıldıkları törende dikilen çam fidanlarına 
can suları da Başkan Arı ve vatandaşlarca 
verildi. Törene katılan vatandaşlara 
teşekkür eden Belediye Başkanı Rasim Arı, 
geçtiğimiz yaz dönemi başlattıkları 
ağaçlandırma seferberliğine katkı 
sağlayacak olan bu projenin şehre aynı 
zamanda nefes aldıracağını ifade etti.
Başkan Arı daha sonra fidan dikimine 
katılan vatandaşlarla birlikte hatıra 
fotoğrafı çektirdi. BÜLTEN

Umreciler dualarla yola çıktı

evşehir'den kutsal topraklara 

Numre yapmak üzere gidecek 
vatandaşlar, Nevşehir İl 

Müftülüğü tarafından Kapadokya 
Havalimanında düzenlenen uğurlama 
töreninin ardından yola çıktı.
Nevşehir merkez ve ilçelerinden umre 
turlarına katılmak üzere kayıt yaptıran 
toplam 96 umre yolcusu için Kapadokya 
Havalimanında uğurlama programı 
düzenlendi.
Umreciler, yakınları ve müftülük 
personelinin katıldığı programda 
konuşan Nevşehir İl Müftülüğü Hac ve 
Umre Hizmetleri Şube Müdürü Ömer 

Yılmaz, umrecilere kutsal topraklardaki 
ibadetleri konusunda önemli hatırlatma 
ve tavsiyelerde bulundu. 
Umre yolcuları ise herkese nasip 
olmasını temenni ederek yaşadıkları 
mutluluk ve heyecanını dile getirdi.
Şube Müdürü Ömer Yılmaz'ın yaptığı 
dua sonrasında umre yolcularının 
yakınlarıyla vedalaşmasının ardından 
program tamamlandı.
Yolcular İstanbul aktarmalı olarak 
Mekke'ye gitmek üzere müftülük 
görevliler eşliğinde Kapadokya 
Havalimanından uğurlandı.
HABER: HİLAL GÖKTAŞ
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KÜN'e “Yılın Çevreci Girişimi” ödülü
K

apadokya Üniversitesi (KÜN) 
Çevreci Beşeri Bilimler Uygulama 
ve Araştırma Merkezi, EkoFilm 

Platformu önemli bir başarıya imza attı.
KÜN'den yapılan açıklamaya göre, KÜN 
Çevreci Beşeri Bilimler Uygulama ve 
Araştırma Merkezi  tarafından, British 
Council Going Global Partnerships 
programı desteğiyle yürütülen “Connect 4 
Environmental Sustainability in Film and 
the Media” (Sinema ve Medya 
Sektörlerinde Çevresel Sürdürülebilirlik 
için Birleşmek) başlıklı proje kapsamında 
kurulan EkoFilm Platformu, “Yılın Çevreci 
Girişimi” ödülü aldı.
Boğaziçi Üniversitesi Elektroteknoloji 
Kulübü (BUEC IEEE) tarafından 
düzenlenen Boğaziçi Çevre Ödülleri'nde, 
“Yılın Çevreci Girişimi” kategorisinde 
ödülün sahibi EkoFilm Platformu oldu.
Boğaziçi Üniversitesi Güney Kampüsü'nde 
yer alan Albert Long Hall'de 
gerçekleştirilen törende, 20 farklı 
kategoride çevre dostu projeler ve isimler 
ödüllendirildi.

EkoFilm Platformu, film ve medya yapım 
süreçlerinde çevresel sürdürülebilirliği 
teşvik etme ve sektörün toplumsal 
farkındalık yaratma potansiyelini ortaya 
koyma hedefleriyle bu prestijli ödüle layık 
görüldü.
Törene EkoFilm Platformu adına katılan 
KÜN akademisyenlerinden Dr. Ekin 
Gündüz Özdemirci, Gençlerin emek 
verdiği bir organizasyonda ödül almanın 
umut verici olduğunu belirtti. 
Çoklu krizler çağında tüm sektörlere ve 
bireylere önemli sorumlulukların 
düştüğünü söyleyen Özdemirci, “Film ve 
medya sektörü, sadece yapım süreçlerini 
çevre dostu hale getirmekle kalmayıp, 
hikâye anlatıcılığı yoluyla değerler 
oluşturma ve toplumsal dönüşümü 
destekleme açısından da büyük bir 
potansiyele sahip.” dedi.
Boğaziçi Çevre Ödülleri, çevreye duyarlı 
kurum ve bireyleri ödüllendirerek yerel 
basında görünürlüklerini artırmayı ve 
çevre bilinci konusunda daha fazla kişiyi 
teşvik etmeyi amaçlıyor. Ödül sahipleri, 

jüri değerlendirmesi ve halk oylaması 
sonucunda belirleniyor. 
Organizasyonun temel amacı ise şu 
şekilde özetlendi: “İklim krizinin etkilerinin 

her geçen gün derinleştiği dünyamızda, 
toplumun çevre bilincini artırmak, 
sürdürülebilirliği teşvik etmek ve geleceğe 
dair umutlarımızı yeşertmek.” BÜLTEN

NÜKMER'den öğrencilere kariyer danışmanlığı hizmeti

evşehir Hacı Bektaş Veli 

NÜniversitesi (NEVÜ) Kariyer 
Planlama Uygulama ve Araştırma 

Merkezi (NÜKMER), öğrencilere kariyer 
danışmanlığı hizmeti veriyor.
NEVÜ NÜKMER Öğrenci Destek ve 
Danışma Ofisi'nde öğrencilerin kariyer 
hedeflerini belirlemelerine ve 
geliştirmelerine destek olmak amacıyla 
danışmanlık hizmetlerini sürdürülüyor. 
NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kültür ve Kongre 
Merkezi 2. katta yer alan Öğrenci Destek 
ve Danışma Ofisi öğrencilere kariyer 
danışmanlığı, özgeçmiş hazırlama, iş ve 

staj başvuruları gibi konularda bireysel 
destek sağlamanın yanı sıra iş dünyasına 
hazırlanırken karşılaşılabilecek zorluklara 
yönelik çözüm önerileri sunuyor. Bu 
hizmetle, öğrencilerin profesyonel 
becerilerini geliştirmelerine ve 
kariyerlerinde sağlam adımlarla 
ilerlemelerine katkı sağlanıyor. 
Öğrencilerin kariyer danışmanlığı 
hizmetinden hafta içi mesai saatleri içinde 
faydalanabileceğini belirten yetkililer, tüm 
NEVÜ öğrencilerini NÜKMER Öğrenci 
Destek ve Danışma Ofisine davet etti. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Sonbahar Şap Aşılama Kampanyası tamamlandı
evşehir İl Tarım ve Orman 

NMüdürlüğü tarafından 
gerçekleştirilen Sonbahar Şap 

Aşılama Kampanyası tamamlandı.
İl Müdürlüğü tarafından 16 Eylül - 7 
Aralık tarihleri arasında gerçekleştirilen 
Sonbahar Şap Aşılama Kampanyası 
sona erdi. 
Yapılan aşılamada şap hastalığının 
kontrol altına alınması ve salgın riskinin 
önlenmesi ile üreticilerin ekonomik 

kayıpları azaltılırken bölgedeki 
hayvancılığın sürdürülebilirliğine önemli 
katkı sağlandı.
İl Müdürlüğü ekiplerince Sonbahar Şap 
Aşılama Kampanyası çerçevesinde 116 
bin 908 büyükbaş hayvan aşılandı.
Nevşehir İl Tarım ve Orman Müdürü 
Özgür Memiş, il genelinde hayvan 
sağlığını korumaya yönelik çalışmaların 
aralıksız sürdürüleceğini belirtti. 
HABER: SEZER ALTUNOK
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NEVÜ öğretmen adayları Ankara'yı gezdi
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) öğrencilerine yönelik Ankara gezisi düzenlendi.

EVÜ'den yapılan açıklamaya göre, NNEVÜ Eğitim Fakültesi Sosyal 
Bilgiler Eğitimi 4. sınıf 

öğrencilerine yönelik "Sanat ve Müze 
Eğitimi” dersi kapsamında Ankara'ya gezi 
düzenlendi.
NEVÜ Eğitim Fakültesi Sosyal Bilgiler 
Eğitimi öğretim elemanı Arş. Gör. Dr. M. 
Talha Özalp'ın verdiği “Sanat ve Müze 
Eğitimi” dersi kapsamında düzenlenen ve 
Sosyal Bilgiler Eğitimi Anabilim Dalı 
Başkanı Prof. Dr. Ali Meydan'ın da eşlik 

ettiği gezide öğretmen adayı öğrencilere 
ilk olarak Türk Tarih Müzesi gezdirildi.  
Yetkililer eşliğinde müzeyi gezen 
öğrenciler burada müzecilik ve sosyal 
bilgilerde müzelerin kullanımına ilişkin 
ders işledi. Türk Tarih Müzesi'nin ardından 
Anıtkabir, birinci ve ikinci TBMM binaları 
da gezdirilen öğrenciler,  bu müze ve 
mekânların sosyal bilgiler dersi 
kapsamında değerler, beceriler ve kültürel 
miras aktarımındaki kullanımını tartışarak 
birer ders planı hazırladı. BÜLTEN

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR

ZAYİ
Kültür ve Turizm Başkanlığından

almış olduğumuz Turist Rehberliği
Ruhsatnamesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
Ruhsat No: 010475

Umut SOLGUN
T.C. Kimlik No: 15206749004

HAMZA KARAM
Y. Kimlik No: 99481969500

Kızılırmak'taki balık ölümleri

vatandaşları tedirgin etti
Kırşehir'de Kızılırmak'ın debisinin düşmesi sonrasında meydana 
gelen balık ölümleri Nevşehir'deki vatandaşları da tedirgin etti.

buşağı köprüsü altında ölü balıkları Agörüntüleyen vatandaşlar, 
şaşkınlıklarını gizleyemezken suyun 

renginin değiştiğine de şahitlik etti. 
Mehmet Altun isimli vatandaş, gittiği bağ 
evinde suyun renginin değiştiğini 
gördüğünü söyledi. 
Altun, "Haftalık bağ evime gidiyorum. 
Suyun renginin gündüz saatlerinde 
değiştiğini gördüm. Suyun rengi 
siyahlaşmıştı. Balıkların da öldüğünü 
görünce yetkililere haber verdim.” dedi.
Vatandaş tarafından yapılan ihbarla 
Abuşağı köprüsü altına giden su ürünleri 
mühendisleri, Kızılırmak nehrinin debisinin 
düşmesi sonrası balıkların öldüğünü tespit 
etti.
Tarım ve Orman İl Müdürlüğünden 
yapılan yazılı açıklamada, “Yapılan gözlem 
sonucu Kızılırmak debisinin aşırı şekilde 
düştüğü ve köprü ayaklarındaki taşların 
arasından aktığı gözlendi. Sadece bu taş 
aralarında yuvalanan kefal balıklarından 
oluşan ölümler gözlenmiş, sahada başka 
herhangi bir su canlısının ölümüne 
rastlanmamıştır. Bu duruma dayanarak da 

herhangi zehirlenme olmadığı sonucuna 
ulaşılmıştır. Ayrıca su çekilmesine bağlı 
balık sıkışması da keşif esnasında 
gözlenmemiştir. Yapılan incelemelerde su 
renginde koyuluk olduğu; bu durumun da 
Kızılırmak'ın debisinin düşüşüne bağlı 
olarak dipte bulunan tortuların görünür 
hale geldiği ve ırmakta renk değişimine 
sebep olduğu görülmüştür.” ifadelerine yer 
verildi. Nevşehir'de yaşayan vatandaşlar 
Kırşehir'de yaşanan balık ölümleri 
sonrasında tedirgin olarak, yetkililerden 
Nevşehir için önlem alınmasını istedi. İHA

Anne ve anne adaylarına
normal doğum teşvik edildi

ağlık Bakanlığı tarafından, normal Sdoğumun teşvik edilmesi, tıbbi 
zorunluluk olmadığı sürece 

sezaryen oranlarının azaltılması ve 
nüfus artış hızının sürdürülebilir bir 
seviyede tutulması amacıyla hazırlanan 
“Normal Doğum Eylem Planı” 
çerçevesinde konferans düzenlendi. 
Nevşehir İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Hasan 
Tartar'ın destekleriyle, Nevşehir Devlet 
Hastanesinde görevli Kadın Hastalıkları 
ve Doğum Uzmanı Op. Dr. Harun Hazar 
Bahran tarafından anne ve anne 
adaylarına yönelik konferans 
gerçekleştirildi. Konferansta, gebelik 

süreci, doğum yöntemleri ve normal 
doğumun avantajları üzerine kapsamlı 
bilgi paylaşıldı. 
Burada konuşan Tartar, normal 
doğumun anne ve bebek sağlığı 
üzerindeki olumlu etkilerine dikkat 
çekerek, bu tür etkinliklerin farkındalığı 
artırmak adına önemli olduğunu 
vurguladı. 
Sağlık Bakanlığının uygulamaya 
koyduğu “Normal Doğum Eylem Planı” 
kapsamında farkındalık oluşturmayı 
hedefleyen bu tür eğitimlerin Nevşehir 
genelinde devam edeceği bildirildi. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Nevşehir'de normal doğumun teşvik edilmesi amacıyla 
anne ve anne adaylarına yönelik konferans gerçekleştirildi.

KAPEM'de TİD kursu açılacak
evşehir Belediyesi Kapadokya 

NEğitim Merkezinde (KAPEM), 
kentteki vatandaşlara yönelik 

Türk İşaret Dili Kursu (TİD) açılacak.
Nevşehir Belediyesi Gençlik ve Spor 
Hizmetleri Müdürlüğü bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren KAPEM'de, Nevşehir 
Şehit Jandarma Onbaşı Muhammet Can 
Biçici Halk Eğitimi Merkezi (HEM) ile 
işbirliğinde açılacak olan TİD için kayıtlar 

başladı. 9 yaş ve üzeri bütün vatandaşların 
katılabileceği kursa katılmak isteyenler 
kayıtlarını www.nevsehir.bel.tr adresindeki 
hızlı menü içerisinde bulunan Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Kurs Başvuruları 
sekmesinden online olarak yaptırabilecek.
Nevşehir Belediyesi KAPEM marifetiyle 
yürütülecek TİD Kursu 8 Ocak 2025 
tarihinde başlayacak.
HABER: SEZER ALTUNOK
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Futsal müsabakalarında il birincileri belli oldu

2024-2025 eğitim öğretim yılı Okul 
Sporları Genç A Kız - Erkek Futsal 
Müsabakaları Damat İbrahim Paşa Spor 
Salonunda gerçekleştirildi.
Müsabakalar sonunda dereceye giren 
okullara kupa ve madalya töreni 
düzenlendi.
Düzenlenen törene İl Millî Eğitim Müdürü 
Yusuf Yazıcı, Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Muhsin Özdemir, okul yöneticileri, 
öğretmenler, öğrenciler ve veliler katıldı.
İl Müdürü Yazıcı, dereceye giren sporcuları 
ve antrenörleri tebrik ederek başarıların 

devamını diledi.
Müsabaka sonuçları kadınlarda Diriliş Kız 
Anadolu İmam Hatip Lisesi birinci, 
Nevşehir Anadolu Lisesi ikinci, Nevşehir 
Lisesi üçüncü ve Acıgöl Damat İbrahim 
Paşa Anadolu Lisesi dördüncü oldu.
Müsabaka sonuçları erkeklerde Recep 
Tayyip Erdoğan Proje Anadolu İmam 
Hatip Lisesi birinci, Nevşehir Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi ikinci, 15 Temmuz 
Şehitleri Anadolu Lisesi üçüncü ve 
Özkonak Hacı Halil Türkkan Anadolu Lisesi 
dördüncü oldu. HABER MERKEZİ

Nevşehir İl Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından 
düzenlenen Okul Sporları Genç A Kız - Erkek 
Futsal Müsabakaları tamamlandı.

Sutopu takımı ilk devreyi namağlup tamamladı
Nevşehir Gençlik ve Spor Kulübü (Nevşehir GSK) U14 Erkekler Sutopu 
Takımı, bronz grupta ilk devreyi namağlup grup lideri olarak tamamladı.

l Müdürlüğünden yapılan açıklamaya 

İgöre, Nevşehir GSK U14 Erkekler Sutopu 
Takımı, Süper Lig ekiplerinden Bursa 

Büyükşehir Belediyespor U14 takımının da 
dâhil olduğu bronz grupta büyük bir 
başarıya imza atarak, ilk devreyi namağlup 
grup lideri olarak tamamladı.
Turnuvada oynadığı 4 maçın tamamını 
kazanan Nevşehir GSK, sergilediği üstün 
performansla rakiplerini geride bıraktı. 
Gruptaki diğer takımlara karşı gösterdiği 
mücadeleci oyun ve kazanma azmiyle 
dikkat çeken takım, hem teknik ekibinin 
hem de oyuncularının emeklerinin 
karşılığını aldı. Bu başarı, Nevşehir GSK'nın 
altyapıdaki potansiyelini bir kez daha 

ortaya koydu. Nevşehir Gençlik ve Spor İl 
Müdürü Muhsin Özdemir, takımı tebrik 
ederek şu ifadelere yer verdi: "Nevşehir 
GSK U14 takımımızın namağlup liderliği 
hepimizi gururlandırdı. Gençlerimizin bu 
azmi ve disiplinli çalışmaları, gelecekte 
daha büyük başarılara imza atacaklarının 
en büyük göstergesidir. Onların bu 
başarısı, Nevşehir'in spordaki yükselişinin 
de bir kanıtıdır. Teknik ekibi ve 
sporcularımızı yürekten kutluyorum." dedi.
Şimdi gözler, ikinci devre maçlarında 
Nevşehir GSK'nın nasıl bir performans 
sergileyeceğine çevrildi. Genç takım, 
başarılarını sürdürerek Nevşehir'i en iyi 
şekilde temsil etme hedefinde. BÜLTEN

Nevşehir'i eTwinning 15. Ulusal
Konferansı'nda üç eğitimci temsil etti
Antalya'da gerçekleştirilen eTwinning 15. Ulusal Konferansı'na Nevşehir'den eğitimciler katıldı.

ğitimde yenilikçi yaklaşımlar ve Edijital iş birliği projeleriyle Türkiye 
genelinde yüzlerce öğretmeni bir 

araya getiren eTwinning 15. Ulusal 
Konferansı Antalya'da gerçekleştirildi.
3 gün süren etkinliklerde öğretmenlerin 

hazırladığı yenilikçi projeler 30 stantta 
sergilendi. 
Türkiye'nin farklı illerinden eTwinning 
projesi kuruculuğu yapmış ve proje puanı 
en yüksek olan öğretmenlerin çağrıldığı 
etkinliklerde katılımcılara mesleki 

gelişimlerini destekleyecek, yeni ufuklar 
açan, eğitimde sürdürülebilir dönüşüm 
için ilham kaynağı olmayı hedefleyen 
çeşitli konferanslar verildi. 
Konferansa Nevşehir'den Ürgüp Bilim ve 
Sanat Merkezi öğretmeni Leyla Yalçın, 

Acıgöl Karapınar İlkokulu öğretmeni 
Neslihan Bozoğlu ve 30 Ağustos İlkokulu 
öğretmeni Rabia Taşdemir katılarak 
konferans sonunda belge aldı. 
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